Proposal for sponsoring

2018 Congress on Finland-China Intelligent IoT in Oulu, Finland



We are now inviting both domestic and foreign companies to participate in the sponsorship. Sponsors of this congress will have the opportunity to have direct contact with the top business leaders and scholars in the IoT industry from China and Finland. The sponsor’s name will be displayed in a variety of ways, which greatly enhance their brand, expand their markets, promote their products and seek opportunities for cooperation.
In China and Finland, the Internet of Things has been widely used in such fields as military, transportation, manufacturing industry, agriculture, environmental monitoring, construction, medical care, and space and ocean exploration. The two countries have great potential for cooperation in the depth and breadth of IoT development and application.
Founded in 2017, Finnish SuperIoT Alliance has nearly 200 important company members in the Internet of Things (IoT) industry, covering services, applications, analysis and maintenance, sensors, devices, hubs, hardware, software, communications, security and services. Zhongguancun Internet of Things Industry Alliance (Z-IoT) was established in November 1, 2009, is China's first IoT Alliance. It serves nearly 2,000 enterprises in IoT- related fields and has built an open cooperation platform with industry, education and research.
In order to promote Sino-Finnish R&D on IoT technology application and complement each other, the Finnish SuperIoT Alliance and Z-IoT Alliance are organizing this 2018 Finland-China Congress on IoT, together with other multi-parties, such as Oulu University, Finland Technical Research Center-VTT, BusinessOulu, International Cooperation Department of Jiangsu Provincial Association for Science and Technology, Wuxi Internet of Things Center, Realmax Academy. We wish to take this chance to provide Finnish and Chinese experts and practitioners on IoT with an exchange, communication, and cooperation platform.
On behalf of this congress committee, we sincerely invite enterprises to participate in the sponsorship. If you are interested, please contact us as soon as possible as follows:


Name: Aikio Riina                       e-mail: Riina.Aikio@businessoulu.com
Name: Jiehan Zhou                     e-mail: jiehan.zhou@oulu.fi       Wechat: george44699


诚邀海内外企业参与赞助《2018芬兰-中国智能物联网大会》

我们现在诚邀国内外企业参与赞助协办, 成为本届大会的赞助商将有机会与中国和芬兰物联网产业领域的顶尖学者与商界领袖直接接触。公司的名称将会以多种方式展示，能极大地帮助公司提升品牌形象、扩大市场影响力、推广公司的产品及寻求合作机遇。 
在中国和芬兰，物联网已经在军事、交通、制造工业、农业、环境监测、建筑、医疗、空间和海洋探索等领域得到广泛的应用。两国之间在互联网技术应用开发的深度和广度上都具有巨大的合作潜力。
芬兰超级物联网联盟成立于2017年，是芬兰现有的物联网产业联盟。联盟已涵盖了物联网产业链重要核心单位近200多家，服务涉及传感器，设备，集线器，硬件，软件，通信，安全，服务业务应用程序，分析和维护。中关村物联网产业联盟成立于2009年11月1日，是中国第一家物联网产业联盟。服务于物联网、智慧城市相关领域企业近2000家，形成了产、学、研、用开放式的合作机制。 
为了促进中芬物联网技术应用合作和优势互补，芬兰超级物联网联盟和中关村物联网联盟联合其它多机构，比如芬兰奥卢大学、芬兰技术研究院、奥卢商务部、江苏省科协国际合作处、无锡物联网中心、Realmax学院公共发起2018年奥卢中芬物联网大会。希望为国内外的专家、学者、业内人士提供一个交流、沟通、探讨合作的平台。
我们代表此次会议的组委会，真诚地邀请贵企业参与合作和赞助，若您有意向，请尽快与我们联络。 赞助事宜联系人：
[bookmark: _GoBack]
Name:Aikio Riina                       e-mail: Riina.Aikio@businessoulu.com
Name: Jiehan Zhou                     e-mail: jiehan.zhou@oulu.fi       Wechat: george44699
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